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Hyvinvoinnin ja terveydenlautakunta korosti tämän vuoden syyskuun kokouksessaan, että 
esimerkiksi Espoon eri alueiden elä ja asu -seniorikeskusten ja sote-keskusten, Espoonlahden 
hoivakodin peruskorjauksen sekä Viherlaakson palvelukeskuksen ja terveyspalveluiden 
suunnittelun etenemisestä on huolehdittava hyvinvointialueen valmistelussa myös palveluiden 
siirtyessä Länsi-Uudenmaan hyvinvointialueelle. Lisäksi lautakunnan käsittelyssä olleessa 
esityksessä todettiin, että tila- ja asuntojaoston 30.8.2021 käsittelemässä valmisteluvaiheessa 
olevassa investointiohjelmassa vuosille 2021–2032 selvityskohteiksi on merkitty hyvinvoinnin ja 
terveydentoimialan esittämät Espoonlahden, Tapiolan ja Matinkylän elä ja asu -seniorikeskukset, 
Leppävaaran ja Espoonlahden perhekeskukset, Leppävaaran sote-keskus ja Espoonlahden 
hoivakodin peruskorjaus. Kyseisiin hankkeisiin ei ollut tila- ja asuntojaoston esityksessä rahoitusta 
investointikaudelle 2022–2032. Edellä olevan perusteella me allekirjoittaneet kysymme: 

1. Miksi tila- ja asuntojaoston esittämässä investointiesityksessä selvityskohteena oleville 
sosiaali- ja terveyspalvelujen hankkeille ja edes hyvinvoinnin ja terveydentoimialan 
esittämille elä ja asu -seniorikeskuksille, perhekeskuksille, Leppävaaran sote-keskukselle ja 
Espoonlahden hoivakodin peruskorjaukselle ei ole esitetty rahoitusta? 

2. Millainen Espoon kaupungin investointiesitys voisi edistää Länsi-Uudenmaan 
hyvinvointialueen päätöksen teossa Espoon alueella toteutettavissa sosiaali- ja 
terveyspalveluissa tarvittavien toimitilahankkeiden toteuttamista? 

3. Millaisia Espoon kaupungille kohdistuvia riskejä ja etuja olisi investointiesityksessä, jossa 
esitettäisiin rahoitusta hyvinvoinnin ja terveydentoimialan esittämille elä ja asu -
seniorikeskuksille, perhekeskuksille, Leppävaaransote-keskukselle ja Espoonlahden 
hoivakodin peruskorjaukselle, kun rahoitus koskisi vuoden 2026 jälkeistä aikaa? 

4. Millaisia Espoon kaupungille kohdistuvia riskejä ja etuja olisi hyvinvoinnin ja 
terveydentoimialan esittämien elä ja asu -seniorikeskuksien, perhekeskuksien, 
Leppävaaran sote-keskuksen ja Espoonlahden hoivakodin peruskorjauksen 
toteuttamisessa jo ennen vuotta 2026?  
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